
   
 
ACORDS DE CONSELL ESCOLAR 
 
Identificació de la sessió:  
Núm: 5 
Data: 9/5/24 
Hora: 16h45 
Lloc: Sala de mestres 
Tipus: ordinària 
 
Assistents a la sessió: 
Susana Burgos, Mercè Ferrer, Marta Puigmal, Montserrat Garriga, Agnès Beltran, Araceli 
Velázquez, Tamar Butigieg, Rita Madureira, Yolanda Almirall, Sònia Quer, Carol Giménez (per 
Lucía Cuestas), Albert Pané. 
 
Absents: Olga Castanyer, Katy Cespedosa, Cristina Carrillo i Natasha Mayerhofer de Brito. 
 
Ordre del dia: 

1. Aprovació acta anterior 

2. Preinscripció 

3. Gestió de les baixes 

4. Perfils professionals 

5. Casal d'estiu i dinars A tempo 

6. Altres informacions 

7. Torn obert d'intervencions 

 
Acords: 
 
1. S’aprova l’acta anterior. 
 
* S’exposa el canvi de junta de l’AFA i els que seran representants al Consell Escolar. 
 
2. S’explica que el període de preinscripció per al curs 24-25 segueix en procés i que el còmput 
total d’inscripcions és positiu en relació a altres cursos. 
 
3. S’exposa com es gestionen les baixes del personal docent i s’informa que fins que una baixa no 
es fa efectiva no es cobreix i que, per tant, no es pot informar a les famílies amb antelació. 
 
4. S’exposa com es gestionen els perfils professionals dels docents i s’acorda que, a mesura que 
es vagi necessitant s’anirà perfilant, prioritzant el perfil digital, el d’atenció a la diversitat, el de 
biblioteca i el lingüístic i sempre en base al Projecte Educatiu de Centre. 
 
5. S’exposa que l’empresa A tempo, acadèmia de música que a través de l’AFA fa les extraescolars 
a l’escola, ha demanat la cessió de l’espai de menjador per dinar durant els dies de casal d’estiu. 



   
S’acorda que l’escola, primer, comunicarà a les parts si és viable fer-ho a nivell normativa, 
cobertures i responsabilitats, i que després hi haurà una coordinació entre les parts per tal que 
tothom pugui desenvolupar la seva activitat de forma òptima. 
 
6. Altres informacions: 

- S'acorda que els infants que no vagin de colònies hauran de romandre a casa. 
- L’any vinent serà el 90è aniversari de l’escola i ho celebrarem. 
- A l’escola han arribar 18 panells que s’instal·laran aules i que es retiraran pissarres 

digitals. Es demana a l’AFA, famílies, mestres i PAS que si coneixen alguna entitat que ho 
pugui necessitar que ho facin saber a l’equip directiu. 
 

7. Torn obert d’intervencions: 
- Dilluns que ve l’escola recordarà a les famílies en un comunicat l’inici de la jornada 

intensiva, tal i com havia previst. 
- S’investigarà el motiu de la continuitat de la presencia de la verge al pati per  valorar-ne la 

retirada. 
- Es seguirà treballant perquè els infants facin un bon ús dels lavabos. 
- S’està a l’espera de saber si hi ha un projecte acceptat al CEB per remodelar dels 

vestuaris. 
- El 24 de maig a les 16:30-17:30 l’AFA ha organitzat activitats per a la pacificació de l’espai 

exterior de la sortida d’infantil. 
- Es farà un recordatori a les famílies de 1r sobre com funciona el llibre digital de 

matemàtiques. 
- Es deixarà de fer l’activitat de piscina de 1r durant les setmanes de jornada intensiva 

perquè no hi ha espais a la franja del matí. 
- Es tornarà a transmetre a l’Ajuntament la manca de neteja de l’entrada de Vallespir. 

 
Sense més punts a tractar, s’aixeca la sessió a les 18h i 12 min de la qual, com a secretària estenc 
aquesta acta. 
 
La Secretària:  Marta Puigmal                      Vist-i-plau  La Directora: Susana Burgos 


